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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Minister van Economisch Zaken over 
het bericht van Energieonderzoekscentrum Nederland (ECN) dat de zware 
industrie nu het energiegebruik moet aanpakken (ingezonden op 23 juli 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Zware industrie moet energiegebruik 
nu aanpakken»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van ECN dat, wanneer de concurrentiepositie een leidend 
thema blijft om te weinig te doen, de zware industrie niet haar aandeel zal 
leveren aan de energietransitie? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Bent u bereid de zware industrie met gerichte stimuleringsmaatregelen aan te 
zetten tot snellere stappen richting duurzame productie? Bieden feed-in 
tarieven hiertoe mogelijkheden?

1 Energeia, 14 juli 2015
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